
 

ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA 

ESCOLA COLLSEROLA 

Data: 11-06-2019 Hora Inici: 19.00 Hora Finalització: 20:45 

 

 

ASSISTENTS: 

Presidenta, Sonia González Garrido  

Vicepresidenta, Laura Gómez Servando 

Secretària en funcions, Neus Marzo Piquer 

Tresorer, Nelson Mauricio Vega Pérez 

Vocal de la Comissió de Biblioteca, Noelia Ruiz Diaz 

Vocal de la Comissió d´Extraescolars, Maria González Santiago 

Vocal de la Comissió Menjador, Ana Carrasco 

Vocal de la Comissió de Comunicació, Elena Cobos 

Vocal de la Comissió de Families, Sonia González Garrido 

Vocal de la Comissió de Festes, Patricia Martinez Belenguer 

Vocal de la Comissió de Socialització, Paola Alvano Muñoz 

Vocal de la PAC, Neus Marzo Piquer 

Vocal de l’ Hort, Donna Cannella 

 

Total socis assistents: 35 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1- Benvinguda a càrrec de la Presidenta de l’ Ampa. 

 

2- Oferta d’extraescolars curs 2019/20.  
 
3- Projecte Menjador curs 2019/20 
 
4- Crida als assistents per a les vacants de l’ AMPA. Curs 2019/20 
 
5- Informacions varies. 
 
6- Precs i preguntes. 
 
7- Cloenda i petit refrigeri. 
 
  



 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE L’ ASSEMBLEA ORDINÀRIA 
 

1- BENVINGUDA A CÀRREC DE LA PRESIDENTA DE L’ AMPA  

Intervenció de la Sonia González Garrido com a Presidenta de l’ AMPA donant la 

benvinguda als assistents, i agraint l’ assistència a l’ Assemblea. 

 

 

 

2- OFERTA D’EXTRAESCOLARS CURS 2019/20:  

Intervé la Vocal de la Comissió d’ Extraescolars informant als assistents que el 

Naïm d’ISS procedeix a fer la presentació en power point del nou projecte 

d’extraescolars pel curs vinent. 

Tota nova aportació serà benvinguda a l’ AMPA i es reitera la crida per col·laborar 

amb la Comissió d’ Extraescolars. 

L’oferta es penjarà a la web. Comenta que es mantenen les que hi ha, i les noves, 

s’han posat uns dies concrets però es donarà l’opció de seleccionar altres dies si els 

que s’han posat no convenen. 

L’acollida i la ludoteca es mantenen els mateixos preus i remarca que si no hi ha un 

mínim de cinc nens, es suprimirà l’horari de les 7:30 hores i es continuarà amb 

l’horari de les 7:45 hores. 

 

Les preinscripcions s’han de fer via formulari web i la data serà fins a finals de juny 

i principis de juliol. 

 

3- PROJECTE MENJADOR CURS 2019/20. 

Intervé  el Naïm d’ISS, que comença parlant dels resultats de les enquestes que 

van fer als nens i a les famílies. La seva valoració en general és positiva, però 

tindran en compte els percentatges negatius per millorar. 

Assenyala que el primer plat sempre es pot repetir i el segon plat només si en 

sobra, i per repetir s’ha de menjar el primer plat i el segon. 

Per que fa a la opinió dels pares, apunta que en general es té un bon concepte però 

el que consideren negatiu està bastant equiparat. 

 

El Naïm procedeix a explicar el nou projecte de menjador. La idea és transformar 

totalment el menjador, pel que fa a les monitores com a l’espai. Han començat 

organitzant les taules en quadrats de 8 infants per taula. 

Ens parla que es tracta de projectes “filgudistes” (sentir-se bé), aconseguir que els 

nens se sentin bé. 

Es tracta de quatre programes: 

1.- Menjo bé. Ser capaços d’elaborar un menú. 



2.- Ja puc jo. Que s’impliquin més en l’activitat del menjador. Participar prenent 

decisions, normes, organitzar les taules,... 

3.- Em moc. Que les activitats tinguin una part de física. 

3.- Mira que et dic. Expressar la seva opinió a través de la bústia que hi ha al 

menfador, on hi ha un paper i un llapis per poder-ho apuntar. És una quartilla on 

conviden els nens a contestar preguntes de si els hi ha agradat el menjar, les 

activitats, com s’han sentit amb els monitors y proposar millores. 

 

Per que fa a les ACTIVITATS, a la jornada intensiva faran una prova de co serà el 

curs vinent. 

Es penjaran a la web de l’escola totes les activitats de temps de migdia, igual que el 

menú. 

Faran actualitzacions i transformacions del menjador que també es penjarà a la 

web. 

 

CONSULTES DELS ASSISTENTS: 

Una mare pregunta si es poden rentar les dents. El Naïm contesta que actualment 

no per normativa i per condicions higièniques, ja que no hi ha piques i monitors 

suficients, i pel tema dels raspalls. S’hauria de valorar. 

Una mare pregunta que si el nen no fa cap activitat al migdia què fa. Li contesta que 

fan joc lliure. Volen proposar coses motivadores perquè participin més. 

Una altra mare es queixa que la seva filla només té un tros de pati per jugar. El 

Naïm li contesta que “l’oci és el pati on juga el dimoni”... Acoten espais perquè no hi 

ha prou monitors perquè ho controlin tot. La mare li replica que perquè no poden 

anar lliures per tota l’escola i la resposta és que és per un tema de seguretat. Ara 

els espais seran compartits. 

Un pare pregunta si és possible posar una taula per dibuixar i el Naïm li contesta 

que ho parlaran amb l’escola perquè potser no volen que en el temps d’esbarjo es 

vulgui que continuïn estan asseguts i concentrats. 

 

Intervé la Presidenta, explicant que les inquietuts que tenen les famílies han estat 

recollides per l’Ampa i les hi ha traslladat a l’empresa perquè els nens participin en 

les activitats en que realment volen participar. 

 

Una mare intervé dient que hi ha nens que arriben molt d’hora i estan fins les 

17:30 hores, i que no sempre estan a tope per fer activitats. La vocal de menjador 

intervé dient que les activitats no són obligatòries i el Naïm d’ISS apunta que 

l’oferta ho recollirà tot, activitats físiques, taller de panxing, risoteràpia, tai chi,... 

 

Una mare pregunta que quan al menú posa peix amb salsa, hi ha manera de saber 

de quin tipus de salsa es tracta i si han consultat als nens si els hi agraden les salses 

o no. El representant d’ISS, el Naïm, respon que no i que les salses són molt 

normaletes, i que el peix es fa al forn perquè no quedi sec. 



La mateixa mare pregunta si és possible saber si han dinat i el Naïm li contesta que 

si no ha menjat ho han de dir a través dels fulls d’incidència, que es fan servir per 

dir tant les coses bones com les dolentes. 

 

Per últim, una mare pregunta si hi ha possibilitat de posar carn Jalal. I la resposta 

és que compren per volum i es valorarà i es parlarà a l’Assamblea de setembre. 

S’apunta que es penjarà a la web els preus del menjador que seran: 

Pel soci fixe, 6,05 €; pel soci esporàdic, 6,29€; pel no soci fixe, 6,75€; i pel no soci 

esporàdic, 6,85€.  

 

 

4- CRIDA ALS ASSISTENTS PER A LES VACANTS DE L’AMPA CURS 2019/20. 
 

DISTRIBUCIÓ DELS CÀRRECS DE LA JUNTA DIRECTIVA.  

La presidenta inicia la seva intervenció i explica que queda vacant el càrrec de la 

Presidenta, de la Vicepresidenta, el càrrec de Tresorer i el de Secretària; i la resta 

de càrrecs es mantenen igual. Hi ha un relleu a Socialització que agafa la vocalia la 

Yolanda Ramírez Moya. 

 

La presidenta convida als assistents a que s’ho repensin a l’estiu i que animin a 

pares, sobretot dels petits a que s’engresquin. És bo anar renovant l’Ampa de tant 

en tant, ha d’haver canvis i noves idees. 

Una mare comenta de fer una crida per WhatsApp i la vicepresidenta li contesta 

que seria preferible que sortís algú dels socis i si no ja es farà un comunicat. 

La presidenta explica que s’ha de conscienciar a tothom que tots en formem part. 

Fer córrer la veu per aportar noves propostes. 

 

 

5- INFORMACIONS VARIES. 
 
 
 
6- PRECS I PREGUNTES. 
 
Una mare pregunta si el resultat dels grups de les extraescolars s’enviaran per 
correu electrònic, i la vocal d’extraescolars li contesta que tot es posarà a la web. 
Explica que la idea es fer ara les inscripcions perquè si no surt grup les famílies 
puguin inscriure els nens en altres llocs per fer l’activitat que els hi agrada. 
 
7- CLOENDA. 
 

 

A les 20:45 hores es dona per finalitzada aquesta Assemblea.  

 



Neus Marzo Piquer      Sònia González Garrido 

La Secretària en funcions     La Presidenta 

 

 

 
 
 


